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j
2017 - současnost člen SPA
2018 - současnost člen AS ČVUT (komise pro SÚZ - menzy a koleje)
2018 - současnost člen iniciativy Dejvize: Kampus jinak

Program

•	 Zlepšení veřejného prostoru v kampusu

•	 Nová pozice univerzitního architekta 

•	 Menzy pro 21. století

•	 Komunikace s kolejemi

f
V květnu 2018 jsem byl zvolen do “velkého” senátu ČVUT, a mám už tak reálné 
představy o práci a dění nejen v senátu, ale i na celé univerzitě.
Chci se zasadit o koncepčnější přístup ve stavebních investicích a záměrech ČVUT,  
aby se neopakovaly hrubé chyby, jakou je např. budova CIIRC za více než miliardu Kč 
bez architektonické soutěže. Z tohoto důvodu chci prosazovat funkci univerzitního 
architekta, který by na všechny takové záměry dohlížel. Podobný model již funguje 
na VŠCHT.
Poslední rok se zabývám veřejným prostorem kampusu v rámci iniciativy Dejvize: 
Kampus jinak, v které jednáme např. s radnicí, univerzitami nebo IPRem. Dnes je                          
v kampusu většina prostranství ve velmi zanedbaném stavu. V pozici senátora mám 
větší přehled o dění nejen na univerzitě, ale i v celém kampusu, a mohu tak lépe 
prosazovat studentské zájmy ve veřejném prostoru.
V senátu jsem v komisi  pro SÚZ, která dohlíží na menzy a koleje. V této práci bych 
rád pokračoval. Usiluji o modernější  menzy, kde je možné platit kartou, kde je větší 
nabídka vege jídel nebo kde jsou vícejazyčné popisy jídel naprostou samozřejmostí. 
Zasazuji se o urychlení rekonstrukce Studentské menzy.

Chtěl bych se zasadit o zapojení studentů do návrhu a realizace stavebních projektů 
ČVUT a o zlepšení veřejného prostoru v kampusu. Spolupráce na projektech by ale 


